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Styrelseprotokoll nr 2025:03 
Sammanträdesdatum 4 mars 2025, Lokal: Konferenslokalen, Gullmarsplan 17 

Närvarande: Chris Larsson (ordf.), Bengt Krantz, Cissi Ridderstolpe, Göran Nordahl, Britt-Inger 

Hahne, Marie-Louise Israelson (delvis), Lars-Erik Torstenson, Greta Tellström, Tommy 

Svensson Annéa Nordqvist, Lena Almström, Eva Joelsson och Christina Diener (delvis) 

Ej närvarande: - 

Adjungerad: Göran Nordahl 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnade mötet. 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Enligt utskickad agenda med tillägg av punkt 10.2 

§ 3 Val av protokolljusterare 

Lars-Erik utsågs till protokolljusterare. 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi 

Det ekonomiska läget ser relativt bra ut.  

Likvida medel just nu 325 tkr fördelat på: Sparkonto 100 tkr och fasträntekonto 225 tkr. 

 

§ 6 Medlemsläget 

För närvarande har vi 418 medlemmar. Ett stort tapp av medlemmar som till största delen beror 

på att Nordea upphört med tjänsten Avdragsservice. 

Greta ska skicka ut ett nytt påminnelsemejl till de cirka 80 medlemmar som ej betalt och för 

vilka vi har epost-adresser. 

På nästa möte tar vi ett beslut om vilka medlemmar som ska avregistreras på grund av saknad 

betalning. 

 

§ 7 Aktiviteter 

7.1 Planering av höstens aktiviteter 

Förslag på aktiviteter till hösten, se bilaga 1 

 



 
 

7.2 Utvärdering av två bokningstillfällen per termin. 

Beslutades att vi fortsätter med två bokningstillfällen per termin 

7.3 Rapport genomförda aktiviteter sen förra mötet. 

Vi gick igenom våra genomförda aktiviteter sen förra mötet. De har varit välbesökta och 

uppskattade av deltagarna. 

7.4 Status planerade aktiviteter under resten av våren 2025. 

Bokningstillfälle nr 2 öppnades den 26 februari. En handfull av dessa aktiviteter är fullbokade 

och vi undersöker om vi kan dubblera några av dessa. 

7.5 Utfall subventioner. 

De flesta av vårens aktiviteter har gått med överskott. På nästa möte går vi mer noggrant igenom 

utfallet. 

 

§ 8 Information till medlemmarna 

Vi ska skicka ut följande information till medlemmarna: 

• Sammanfattning av vad som hände på årsmötet. 

• Att det finns lediga platser till aktivitet 2526 

 

 

§ 9 Information från Centralstyrelsen 

Britt-Inger informerade att på sikt så kommer Centralstyrelsen att avvecklas. Eventuella bidrag 

till lokalföreningarna kommer att fördelas mer rättvist beroende på antal medlemmar. I dagsläget 

har Centralstyrelsen en kassa på cirka 200 tkr. 

 

§ 10 Övrigt 

10.1 Föreningshuset 

Föreningshuset fungerar bra men kostnaden (ca 30 tkr) är för hög. Vi ska inför nästa år 

undersöka om vi kan hitta något billigare alternativ till Föreningshuset. 

 

10.2 Återbetalning av avgifter 

Diskuteras vilka principer som ska gälla för eventuella återbetalningar av avgifter. Texten om 

avbokning och återbetalning i programbladet ska inte ändras. Eventuella avvikelser från detta, 

ska som tidigare, beslutas av styrelsen. 

Styrelsen beslutade att avslå det aktuella fallet om återbetalning som Tommy tog upp. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Avslutning 

 

 

Styrelsemöten resten 2025 

• 25/3, 22/4, 14/5, 4/6, (evt.26/6), 9/9, 7/10, 5/11 och 3/12 

 

 

Vid Protokollet: 

 

 

Göran Nordahl 

 

Justeras: 

 

 

     Chris Larsson   Lars-Erik Torstenson 


